

[Text]

**The Chairman:** Perhaps before we hear our next witness, Mr. Perry Phillips, we have a little housekeeping matter we should touch on regarding the next meeting of the committee and witnesses. The Department of Finance, or someone from the minister's office, has asked to come before the committee. Is this agreeable? Could we have them at our next meeting?

**Mr. Blenkarn:** When are you going to have another meeting?

**The Chairman:** When the House reconvenes.

**Mr. Blenkarn:** Mr. Chairman, I think it's important that you have the tax planning people from the Department of Finance here. It's absolutely crucial they be here to go over the detail of the bill in connection with our other material to find out what can be done here.

**The Chairman:** Agreed. Mr. Butland.

**Mr. Butland:** Mr. Chairman, I think there is interest from the Ontario revenue department to come forward too.

**Mr. Blenkarn:** They might come forward too.

**The Chairman:** The Department of Finance and the Ontario government representatives.

**Mr. Butland:** Well, Finance or Revenue from the Ontario government.

I might also ask a procedural question. Does prorogation mean the end of the work of the committee? That is it?

**Mr. Blenkarn:** Yes.

**The Chairman:** Yes, I'm afraid it is.

**Mr. Butland:** There is no precedent—

**Mr. Blenkarn:** Unless you can persuade the government House leader by a deal with your House leader to have the bill re-introduced at the same stage it was in the previous House. That's the only way you can do it. We did that with the bank bill in the last prorogation. That was kind of successful. They are not very happy about doing it, so it might take a little work.

**The Chairman:** Agreed?

**Some hon. members:** Agreed.

• 1150

**The Chairman:** The next witness is Mr. Perry Phillips, President of the Employee Share Ownership Plan Association.

Welcome to the committee on Bill C-327 this morning. Mr. Phillips, you have about 10 minutes and then we will go to questions and answers.

**Mr. Perry Phillips (President, Employee Share Ownership Plan (ESOP) Association):** Thank you, Mr. Chairman, and I thank the committee for inviting our association to this meeting.

The association would also like to commend Mr. Butland for sponsoring the first federal ESOP legislation. We commend the spirit of the bill.

[Translation]

**Le président:** Avant d'entendre notre prochain témoin, M. Perry Phillips, peut-être pourrions-nous régler quelques petites questions d'intendance à propos de notre prochaine réunion et des témoins. Le ministère des Finances, ou un représentant du Bureau du ministre, a demandé à comparaître devant le comité. Êtes-vous d'accord pour l'entendre? Pourrait-on recevoir ces émissaires lors de notre prochaine réunion?

**M. Blenkarn:** Et quand aura-t-elle lieu?

**Le président:** Quand les travaux de la Chambre reprendront.

**M. Blenkarn:** Monsieur le président, je pense qu'il est important de recevoir les spécialistes de la planification fiscale du ministère des Finances. Il est essentiel qu'ils revoient le détail de ce projet de loi avec nous, en tenant compte de nos autres documents, afin que nous puissions voir ce que nous pouvons faire.

**Le président:** D'accord. Monsieur Butland.

**M. Butland:** Monsieur le président, je pense que le ministère du Revenu de l'Ontario voudrait aussi intervenir.

**M. Blenkarn:** Il pourrait se manifester, lui aussi.

**Le président:** Les représentants du gouvernement de l'Ontario et du ministère des Finances fédéral.

**M. Butland:** En ce qui a trait au gouvernement de l'Ontario, ce serait soit le ministère des Finances, soit celui du Revenu.

Puis-je aussi poser une question de procédure? La prorogation signifiera-t-elle la fin des travaux du comité? Ce sera fini?

**M. Blenkarn:** Oui.

**Le président:** Oui, malheureusement.

**M. Butland:** Et il n'y aucun précédent. . .

**M. Blenkarn:** À moins que vous ne puissiez persuader le leader parlementaire du gouvernement de s'entendre avec votre leader parlementaire à la Chambre pour réintroduire le projet de loi à la même étape où il était parvenu avant la prorogation. C'est la seule façon d'y arriver et c'est ce que nous avons fait pour le projet de loi sur les banques lors de la prorogation précédente. Cela a assez bien marché. Il faut peut-être pousser un peu, car ce n'est pas une suggestion qui fait bondir de joie les intéressés.

**Le président:** D'accord?

**Des voix:** D'accord.

**Le président:** Le prochain témoin sera M. Perry Phillips, président de la Employee Share Ownership Plan Association.

Bienvenue ce matin au Comité chargé d'étudier le projet de loi C-327. Monsieur Phillips, vous disposez d'environ 10 minutes après quoi, nous passerons aux questions et réponses.

**M. Perry Phillips (Président, Employee Share Ownership Plan (ESOP) Association):** Merci, monsieur le président et je remercie également le comité d'avoir invité notre association à cette réunion.

L'Association aimerait aussi féliciter M. Butland d'avoir parrainé de la première loi fédérale sur les régimes d'achat d'actions par les employés. Nous sommes en parfait accord avec l'esprit de ce projet de loi.